
GØDVADSKOLEN
Harsnablundvej 1-7 8600 Silkeborg
( 8970 2820
E-mail:goedvad.skole@silkeborg.dk

Skolebestyrelsesmøde

Mandag den 27.maj 2024 19.00 – 21.00

Pkt. 0 Valg til skolebestyrelsen 2024- 26
Opstillede kandidater: Aske, Henrik, Thomas og Line.

Fraværende:
Nadja
Sophie og

Steffen

Ordstyrer Signe
Forplejning Kerstine.

Referat: AO

Dagsorden

Pkt. 1
kl.19.00

Godkendelse af aftenens dagsorden / b

Pkt. 2
kl.19.05

Meddelelser fra skoleledelsen / o (KH + AO)
Kommende 0. klasser
Der er ansat ny børnehaveklasselærer samt pædagog. Susanne Hald
Mortensen som børnehaveklasselærer og Frank Christoffersen som pædagog.
Plan frem mod nyansat skoleleder. Charlotte Ørbæk deltager på næste
SB-møde, og det bliver et møde, hvor de afgående SB-medlemmer og KH
“takker af” og overlader SB-pladser til nye medlemmer.
Møbler, bygning og flytteplan, husk at skrive det til fredagstavlen
Skoleårets planlægning - status
Der nedsættes et udvalg med en politiker i udvalget og med repræsentanter fra
Virklund, Sejs, Resenbro og Gødvadskolen. Det er et udvalg, som skal
beskæftige sig med udvidelse af ovenstående skoler. Repræsentanter fra SB
skal også deltage.

Pkt. 3
kl.19.20

Dialogforum
Tilbageløb fra Dialogforum på Dybkærskolen den 6.maj.
Dialogforum om “Flere børn går i skole i deres lokalområde”.
Der var inviteret oplægsholdere fra Ikast-Brande Kommune, som i ca. 7-8 år
har arbejdet med netop denne opgave. Ca 10% af et distrikts børn var i en
“baseklasse”. Der blev fortalt om visitation til “baseklasser”.

Pkt. 4
kl.19.35

Høring del 1 af 2 omkr - Flere elever går i skole i nærområdet.:
Høringsmateriale - Flere børn går i skole i deres lokalområde.
Dette høringssvar er et ekstra politikerne har bedt om. Der kommer senere et
mere vi skal svare på.
Stikord til høringssvar:
Anbefaling 1�
Godt at kunne håndtere og have en specialklasse på egen skole.
Der skal være store kompetencer på hele skolen for at en klynge/specialklasse
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Vi kan godt se os selv, som en lille skole, at kunne håndtere en lokal
specialklasse.
Folkeskoler er ikke bygget til at kunne have elever med helt særlige behov.
Bekymring for rekruttering af nye medarbejdere, så vi har de rette
kompetencer til at løfte specialopgaven.
Der bliver en meget stor opgave for fritidsdelen at “passe” børnene fra fx. kl.
06.30-16.00.
Anbefaling 2�
Bekymring for generel udfasning af alle inklusionscentre.
Bekymring for kompetencer og ansættelse af medarbejder fra inklusionscentre
til klyngeklasser.
Meget dyr overgang mellem det nye og det gamle.
Anbefaling 3�
Der er langt fra nuværende 6,4% og til Dybkær Specialskole som skal have ca.
1-2%
Godt med en specialiseret skole (Dybkær Specialskole).
Bekymring for snitfladerne mellem baseklassen hjemme og inklusionscenteret.
Anbefaling 4�
Samarbejdsskoler er nedlagt og nu anbefales at skal samarbejdes igen - det
hilses velkomment.
Anbefaling 5�
Vi mangler familieafdelingen i det generelle samarbejde.
Såfremt der skal starte børn i 0. klasse i skoleåret 25-26, som tidligere ville
blive visiteret til inklusionscenter, så skal PPL’s rolle samt økonomi følge trop
fra dette skoleår.
Vi læser en mere decentral løsning, og at der vil skulle være højere
tilgængelighed til fagpersonale fra PPL.
Anbefaling 6�
Det er nødvendigt at lægge økonomi ud til alle skoler, hvis de skal løfte en
inklusionsopgave/specialklasser på egen skole. Det bekymrer, at der nævnes,
at nogle skoler skal tildeles mindre. Det vil kræve en investering og der går en
rum tid, før der kan spares væsentligt på inklusionsskoler.
Der er en meget lav tildeling til skoleområdet allerede.
Anbefaling 7�
Kort frist til at igangsætte prøvehandlinger.
En realistisk tidsplan.

Høringssvaret kommer til alle medlemmer inden det sendes.

Pkt. 5
kl.20.10

Skolens økonomi.
Skolens budget for 2024 - gennemgang og status.
Der er næste budgetgennemgang i slutningen af juni. Her justeres budgettet
med elevtal ol.

Pkt. 7
kl.20.20

Udtalelse budget 2025
Hvis vi når at modtage 1.udkast til budget 2025
https://www.provector.dk/video/?g=1f251c4d83c74ef59eeb44692b43a484&cid=70&pl=0&ver=2

https://www.provector.dk/video/?g=1f251c4d83c74ef59eeb44692b43a484&cid=70&pl=0&ver=2
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Pkt. 8
kl.20.45

Evt.
Årsberetning - input. John fremlægger, hvordan han udarbejder
årsberetningen. Beretningen er klar til næste SB-møde.

Pkt. 8
kl.20.55

Godkendelse af referat

Næste møde


